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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT  

Č. 6/2020 (331) 

 
Datum a čas konání: 15. září 2020 v 9:00 hodin 

Místo konání: Rektorát VUT v Brně, Antonínská 1 

Přítomni: viz prezenční listina (celkem 22 senátorů) 

Omluveni: Beneš/FAST, Jarmerová/FAST, Opravil/FCH, Šintajová/FCH,  
Homola/FaVU 

Hosté: rektor Štěpánek, kvestor Janíček, kancléř Gregorek, prorektorka Režňáková, 
prorektoři Doupovec, Hirš, Hruška, vedoucí PrO Rektorátu Mgr. Sobotka, tis-
ková mluvčí Mgr. Koudelová 

 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 5/2020 ze dne 25. 6. 2020 
4. Ukončení členství stávajícího člena AS VUT z FA a předání Osvědčení o zvolení a složení 

Slibu nového zástupce z FA v AS VUT 
5. Informace vedení VUT 
6. Informace z Rady vysokých škol 
7. Informace o činnosti SK AS VUT 
8. Ekonomické záležitosti  

 Konsolidovaný Rozpočet VUT v Brně na r. 2020 a Střednědobý výhled VUT 2021-22 
 Seznam Dlouhodobých projektů CVIS 2017–2022  
 Strategický záměr VUT v Brně pro rok 2021+; Strategie VUT 2030 – informace rektora Ště-

pánka 
 Dokumenty HR Award 
 Majetkoprávní záležitosti týkající se společnosti Flowmon Technologies 
 Další ekonomické záležitosti.  

9. Legislativní záležitosti 
 Náměty na změny Volebního řádu AS VUT a Jednacího řádu AS VUT 
 Podrobné organizační pokyny pro volby zástupců VŠ ústavů a dalších součástí VUT do AS 

VUT pro funkční období listopad 2020 až listopad 2023 
10.   Pedagogické záležitosti 

 Žádost o prodloužení akreditace studijního programu CEITEC VUT v Brně  
„Pokročilé materiály a nanovědy“ 

11. Výroční zprávy CESA o činnosti a o hospodaření za rok 2019 
12. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 

 Další záležitosti tvůrčí činnosti  
13. Různé  

 Ustavení Rady vysokých škol pro nové funkční období 2021 až 2023 
 Různé  
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1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Dnešní zasedání AS VUT zahájil předseda AS Hanáček v 9:00 hodin. Úvodem přivítal rektora Ště-
pánka, kvestora Janíčka, prorektorku Režňákovou, prorektory Doupovce, Grmelu, Hirše a Hrušku, 
kancléře Gregorka, přítomné členy AS VUT a ostatní účastníky zasedání. Úvodem konstatoval, že 
vzhledem k velkému zhoršení situace v pandemii koronaviru COVID-19 bude dnešní zasedání AS 
VUT probíhat v rouškách.  

Dále doc. Hanáček podal návrh na schválení usnesení AS týkající se určení skrutátorů – navrženi 
byli Ing. Galeová a PaedDr. Slezáček. 
 
Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory Ing. Galeovou a PaedDr. Slezáčka.   
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 
Předseda AS Hanáček podal návrh na schválení výše uvedeného programu zasedání AS VUT, který 
byl doplněn v bodě 8. Ekonomické záležitosti o seznam projektů CVIS. V tomto znění byl program 
dnešního zasedání AS VUT schválen.  
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje výše uvedený program dnešního zasedání AS VUT.  
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 5/2020 ZE DNE 25. 6. 2020 
 
Doc. Hanáček sdělil, že Zápis ze zasedání AS VUT č. 5/2020 ze dne 25. 6. 2020 byl rozeslán všem 
členům AS VUT k připomínkám / doplnění e-mailem dne 26. 8. 2020. K tomuto zápisu do dnešního 
dne nebyly vzneseny žádné připomínky.  

Doc. Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k tomuto zápisu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, podal doc. Hanáček návrh 
na schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis z jednání AS VUT č. 5/2020 ze dne 25. 6. 2020. 
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

4. UKONČENÍ ČLENSTVÍ STÁVAJÍCÍHO ČLENA AS VUT Z FA A PŘEDÁNÍ OSVĚDČENÍ O ZVOLENÍ   
     A SLOŽENÍ SLIBU NOVÉHO ZÁSTUPCE Z FA V AS VUT 
 
Doc. Hanáček zrekapituloval, že mu zástupce z FA VUT doc. Meixner sdělil e-mailem dne 22. 7. 
2020, že mu v červenci končí smlouva na místo akademického pracovníka na VUT v Brně a tím 
přestává být členem Akademické obce VUT, takže již nemůže pokračovat ve funkci člena AS VUT.  
Podle Protokolu obvodní volební komise Fakulty architektury byl ve volbách uskutečněných na FA 
dne 31. 10. 2017 zvolen dalším náhradníkem doc. Ing. arch. Ivo Boháč, Ph.D. 

Doc. Hanáček přivítal na dnešním zasedání nového zástupce z FA doc. Boháče a předal mu Osvěd-
čení o zvolení. Doc. Boháč následně složil Slib člena AS VUT.  
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5. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 
➢ Rektor Štěpánek 

▪ Propad VUT v žebříčku QS: Byla provedena analýza hodnocení QS a bylo zjištěno, že QS nere-
flektovalo nepochopitelný pokles citací VUT v hodnoceném roce cca o 50 %. Se zástupci QS na 
toto téma komunikovala Ing. Kneblová a následně zaslal rektor dopis s žádostí o přešetření pro-
cesu hodnocení Benu Sowterovi (Senior Vice President a Managing Director společnosti QS). O 
výsledku budou členové KR informováni. Rektor konstatoval, že proces hodnocení společností 
QS zřejmě není zcela bezchybný a neobsahuje některé kontrolní mechanizmy. Prezentace na 
téma hodnocení QS je plánována na příští KR. 

▪ Změna lokace jednání VR VUT: S ohledem na situaci spojenou s šířením Covid-19 bylo jednání 
VR VUT dne 11. 9. 2020 přeloženo do auly FAST. Rektor poděkoval děkanovi FAST za nabídku. 

▪ Ocenění pracovníků za mimořádné činy a činnosti v souvislosti s bojem proti koronaviru: Probíhá 
vyhodnocování první etapy zaslaných námětů na ocenění pracovníků za mimořádně činy a čin-
nosti souvislosti s bojem proti koronaviru, plánuje se udělení v listopadu. Další mimořádné činy 
spojené s další vlnou epidemie lze zasílat na stejnou adresu (vutpomaha@vutbr.cz), budou vy-
hodnoceny následně.  

▪ Zasedání krizového štábu 7. 9. 2020/ závěry: Roušky jsou na VUT zavedeny centrálně, rozhod-
nutím rektora, platí pro KaM, Rektorát, děkanáty a při styku studentů s katedrami.  

▪ Po skončení dnešního KR bude pokračovat jednání rektora s děkany a řediteli VŠ ústavů k té-
matům Potenciální změny v organizaci akademického roku a Jednání o pravidlech rozpočtu. 

▪ Výjezdní zasedání MKR: Na výjezdním zasedání bylo řešeno: Vyhodnocení DZ 2016-20; Stra-
tegie 2030 F/S; Strategie VUT 2030; Strategický záměr 21+. Děkani a ředitelé VŠ ústavů sou-
hlasí se zveřejněním Strategií F/S 2030 na Sharepointu a bude pro ně zřízena samostatná 
složka. Odkaz zde. Rektor žádá o rozšíření této adresy mezi akademické pracovníky F/S. 

▪ Poděkování primátorky za činnost VUT v době koronavirové: Zaslala JUDr. Markéta Vaňková, 
primátorka, SmB. Rektor touto cestou děkuje všem, kteří se zapojili do této činnosti a požádal 
děkany a ředitele, aby poděkování tlumočili na F/S. 

 
➢ Prorektorka Režňáková 

▪ Dnes probíhá třetí kolo výběrového řízení na ředitele Nakladatelství VUTIUM. Dr. Blažek požádal 
o ukončení pracovního poměru k 31. 8 2020:, vedením byla pověřena PhDr. Jana Novotná.  

▪ MŠMT zveřejnilo výzvu na podávání návrhů na cenu ministra ve třech kategoriích:  
 Za vynikající vzdělávací činnost. Další informace a nominační formulář: 

https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/cena-ministra-skolstvi-mladeze-a-telo-
vychovy-za-vynikajici  

 Pro vynikající studenty a absolventy. Další informace: https://www.msmt.cz/vzdela-
vani/vysoke-skolstvi/cena-ministra-pro-vynikajici-studenty-a-absolventy-a-za?lang=1  

 Za mimořádné výsledky výzkumu, experimentálního vývoje a inovací: 
http://www.msmt.cz/vyzkum-a-vyvoj-2/xyz?highlightWords=cena+ministra  

Návrhy lze zasílat do 21. 9. 2020 na adresu rohankova@vutbr.cz.  
▪ Příprava evidence činnosti akademických a vědeckých pracovníků pro SHAP probíhá s malým 

skluzem. Od 1. 10. 2020 bude aplikace v IS zpřístupněna dalším pracovníkům fakult a VŠ ústavů 
k testování, aby bylo minimalizováno množství potenciálních chyb, až bude modul spuštěn do 
provozu. Jmenný seznam zašlou děkani do 25. 9. 2020.   

▪ V rámci řízení rizik jsme obdrželi hodně námětů, které zaměstnanci VUT považují za rizikové. 
Nejvíce námětů je ke třem rizikům, které byly identifikovány již v roce 2019 – nepostačující infor-
mace pro rozhodování (tzv. nepostačující MIS), projektová podpora a vnitrouniverzitní kultura. 
Postupně jsou projednávané s garanty rizik a připravovány opatření k jejich minimalizaci. V říjnu 
proběhne schůzka s manažery rizik z fakult a všech součástí, kde budou tyto náměty projednané 
a případně doplněné ještě o náměty z F/S.   

▪ V průběhu srpna prorektorka zaznamenala diskusi mezi prof. Štětinou a pracovníky ÚK ohledně 
využívání Fondu OA. 

https://vutbr.sharepoint.com/sites/ODBORSTRATEGIEVUT/Strategick%20plnovn/Forms/AllItems.aspx?viewid=8284684d%2D16de%2D423a%2D9a4f%2Df1f0988bcb18&id=%2Fsites%2FODBORSTRATEGIEVUT%2FStrategick%20plnovn%2FStrategick%C3%A9%20dokumenty%20VUT%2FStrategick%C3%A9%20dokumenty%20F%5FS
https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/cena-ministra-skolstvi-mladeze-a-telovychovy-za-vynikajici
https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/cena-ministra-skolstvi-mladeze-a-telovychovy-za-vynikajici
https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/cena-ministra-pro-vynikajici-studenty-a-absolventy-a-za?lang=1
https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/cena-ministra-pro-vynikajici-studenty-a-absolventy-a-za?lang=1
http://www.msmt.cz/vyzkum-a-vyvoj-2/xyz?highlightWords=cena+ministra
mailto:rohankova@vutbr.cz
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 V souladu se strategií VUT jsou podporovány články publikované v kvalitních časopisech, 
posuzované dle indikátoru AIS. Podpořeny jsou články v časopisech zařazené do 1. a 2. 
kvartilu v oborovém členění databáze Journal Citation Reports v předešlém roce, tj. 
v době předpokládaného zaslání článku k recenznímu řízení (lze předpokládat, že infor-
mace o hodnocení časopisu byly použity při rozhodování autora o výběru časopisu).  

 ÚK provedla analýzu kvartilů podpořených časopisů po 1. 7. 2020. Z analýzy vyplynulo, 
že z 92 posuzovaných žádostí za roky 2019-20 pouze u jednoho podpořeného článku 
došlo ke změně hodnocení časopisu, které by mělo vliv na akceptování žádosti. Lze kon-
statovat, že nedochází k podpoře článků v těch časopisech, které nejsou předmětem 
hodnocení RVVI.  

 V podmínkách čerpání podpory z Fondu OA bude jednoznačně uvedeno, k jakému datu 
se vztahuje informace o hodnocení časopisu.    

▪ Prorektorka apelovala na členy AS, aby využívali vědecké identifikátory (minimálně ORCID, který 
lze založit a přiřadit správně afiliaci) a ukládali své publikace do univerzitního repozitáře (tzv. 
Digitální knihovny), a prováděli v tomto směru osvětu mezi členy akademické obce VUT. Pro-
cento uložených publikací je velice nízké.  

 
➢ Prorektor Doupovec 

▪ Po projednání v RVH byla vydána novela Směrnice č. 69/2017 „Standardy studijních programů 
VUT“. Na NAÚ byla zaslána požadovaná kontrolní zpráva VUT k institucionální akreditaci. VUT 
bude muset ke dni 31. 1. 2024 zaslat na NAÚ další kontrolní zprávu, a to k oblasti vzdělávání 
„Ekonomické obory“.  

▪ Po připomínkovém řízení byla vydána Směrnice rektora č. 9/2020 „Vydávání potvrzení zahranič-
ním uchazečům o studium na VUT a zahraničním studentům pro žádost o pobytové oprávnění“.  

▪ Odbor kontroly provedl kontrolu zaměřenou na dodržování Stipendijního řádu VUT a souvisejí-
cích vnitřních norem VUT. Kontrola konstatovala některé nepřesnosti ve znění Stipendijního řádu 
VUT a dále řadu nedostatků u vyměřování stipendií na fakultách. OSZ v této souvislosti zpraco-
val návrh novely Stipendijního řádu VUT. Návrh novely Stipendijního řádu VUT bude předložen 
ke standardnímu připomínkovému řízení a pak AS VUT ke schválení. 

▪ Děkan FA požádal o výjimku z jednotné časové struktury akademického roku spočívající v po-
sunutí začátku výuky v LS 2020/2021 na den 15. 2. 2021, důvodem je dokončování ateliérových 
prací. Prorektor souhlasí. 

▪ Doktorské promoce proběhly v rouškách ve čtvrtek 10. 9. 2020. 
▪ Ve středu 16. 9. 2020 je plánována porada studijních proděkanů. 
▪ MŠMT vydalo doporučení pro vysoké školy k organizaci výuky v zimním semestru – viz zejména 

„Metodický pokyn NAÚ k využívání nástrojů distančního vzdělávání v prezenční a kombinované 
formě studia v akademickém roce 2020/2021“. Vše bylo zasláno na F/S, bude projednáno na 
poradě proděkanů pro studium dne 16. 9. 2020.  

 

➢ Prorektor Hirš 

▪ Welcome Week pro zahraniční studenty: OZV připravil Welcome Week pro zahraniční studenty 
(cca 230, z toho 61 z ESP), který proběhá v tomto týdnu 14.-20.9.2020. Jsou přijata ochranná 
opatření v podobě případného vyloučení zahraničních studentů z rizikových zemí v souladu 
s nařízením MZČR, studentům budou poskytnuty roušky a zajištěna dezinfekce.  S ohledem na 
povinnost dvojitého testování studentů z rizikových oblastí bude účast na WW o cca třetinu 
menší (cca 150 studentů). 

▪ International Staff Week: ISW proběhne v termínu 19. - 23. 10. 2020. Zájem projevilo 26 účast-
níků ze 13 zemí.  

▪ Projekt MeMoV: VUT obdrželo 1. 9. 2020 právní akt k MEMOV II a připravuje se interní dohoda 
k podpisu s F/S. Pro MEMOV I. byla schválena (kvůli COVIDu) změna realizace projektu a nyní 
je prodloužen do 9/2022. 

▪ CRP18+: OZV projevilo zájem o účast v následujících plánovaných CRP18+:  

https://www.vutbr.cz/en/students/welcome-week
https://www.vutbr.cz/en/cooperation/staff-week
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a) Západočeská univerzita v Plzni – CRP 18 + 2021 - Erasmus Without Paper (nyní už 22 uni-
verzit přihlášených) 
b) Univerzita Hradec Králové – CRP18+ na rok 2021, nabídka spolupráce nad tématem virtu-
álních mobilit (nyní už 20 univerzit přihlášených) 

▪ ISA VUT: Skupina zahraničních studentů VUT zapojených do komunikace s potenciálními zá-
jemci o studium ze zahraničí a spolupráce s VUT na akcích. 
https://www.vutbr.cz/en/study-options/degree-studies-en/ambassadors  
Byl zpracován manuál pro činnost International Student Ambassadors, který bude zveřejněn na 
webu VUT.  

 
➢ Tisková mluvčí Mgr. Koudelová 

▪ Členové AS VUT obdrželi v průběhu prázdnin monitoring médií za měsíce červenec a srpen. 
Další informace z médií budou AS VUT průběžně zasílány.  

 
➢ Informace vedoucí OMVV Ing. Herrmannové – přednesla Mgr. Koudelová 

▪ Kampaň „CHCI VUT“ získala minulý týden na marketingové soutěži Zlatý středník dvě 3. místa, 
a to v kategoriích Audio a video prezentace a také v kategorii Veřejný sektor. 

▪ Ještě lepší umístění získala kampaň CHCI VUT v soutěži Fénix Content Marketing, kde na 
konci července umístila na 1. místě v kategorii Social Media Kampaň. Druhá příčka přitom zů-
stala neobsazená a na 3. místě za námi skončily na sdíleném místě značky Heineken, Ferrero 
a Škoda AUTO. 

▪ VUT tento čtvrtek spouští vědecký podcast Technicky vzato s podtitulem Řekneme Vám to jako 
lidi. Cílem je představit vědecký výzkum širší laické veřejnosti. První díl bude s profesorem Ža-
ludem z FEKT a CEITEC na téma robotika a její využití například ve zdravotnictví. Podcast 
bude dostupný na platformách Apple Podcasts, Spotify, Google Podcasts, Amazon Music, Stit-
cher nebo Deezer. Odkaz na něj najdete i přímo na hlavní stránce VUT. 

 

 

6. INFORMACE Z RADY VYSOKÝCH ŠKOL 
 
Informace z Rady vysokých škol přednesl člen Předsednictva RVŠ za VUT RNDr. Popela. Informace 
o činnostech RVŠ v průběhu prázdnin zasílal RNDr. Popela všem členům AS VUT písemně.  
 
 

7. INFORMACE O ČINNOSTI SK AS VUT 
 
Informace o činnosti SK AS VUT přednesla předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová.  

▪ Proběhla aktualizace Příručky prváka VUT (www.prirucka.vut.cz) ve spolupráci s fakultami VUT.  
▪ Ve dnech 3. - 6. září 2020 se konal Zaškolovák VUT. Vše proběhlo v pořádku. 
▪ Ing. Kruljacová informovala o účasti na konferenci MŠMT Dny vzdělávací činnosti vysokých škol, 

kde měla přednášku na téma Student-Centred learning očima studentů: motivace k hodnocení 
výuky, zkušeností ze zahraničních univerzit. Podněty ze strany studentů VUT a výstupy z konfe-
rence zpracuje a předloží do vedení k diskusi. 

▪ Dále informovala o zrušení plesu VUT pro letošní rok. 
▪ Ke konci září bude mít přerušené studium členka SK AS VUT za Fakultu chemickou Kristína 

Šintajová a ke konci září končí studium členka SK AS VUT za FAST Bc. Eliška Jarmerová. 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.vutbr.cz/en/study-options/degree-studies-en/ambassadors
https://www.vutbr.cz/vut/aktuality-f19528/kampan-chci-vut-ziskala-ve-zlatem-stredniku-dve-3-mista-d202065
https://www.vutbr.cz/vut/aktuality-f19528/letosni-naborova-kampan-chci-vut-vyhrala-v-marketingove-soutezi-d201112
http://www.prirucka.vut.cz/
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8. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

 Konsolidovaný Rozpočet VUT v Brně na r. 2020 a Střednědobý výhled VUT 2021-22 
 
Konsolidovaný Rozpočet VUT v Brně na r. 2020 a Střednědobý výhled VUT 2021-22 předložil z po-
věření rektora Štěpánka kvestor Janíček – členové AS VUT obdrželi e-mailem po zasedání EK AS 
VUT dne 11. 9. 2020 a následně spolu s podrobným komentářem kvestora e-mailem dne 14. 9. 2020 
a se žádostí o projednání výše uvedených návrhů ve zkrácené předkládací lhůtě, neboť se jedná 
v podstatě o formální součty rozpočtů jednotlivých fakult / součástí (F/S).  

Dle vyjádření kvestora Janíčka podklady obsahují: 

1.  Konsolidovaný rozpočet VUT 2020. Představuje součtový rozpočet výnosů, nákladů a hospodář-
ského výsledku VUT za r. 2020 za všechna HS F/S ve formátu analogickém předchozím obdobím. 
Náklady jsou uvedeny v členění na náklady osobní a náklady ostatní. Tyto zobrazuje tabulka – Sheet 
2020 přiloženého Excel souboru. 

2.  Střednědobý výhled 2021-22. Představuje zákonem o VŠ požadovaný střednědobý rozpočtový 
výhled na roky 2021-22. S ohledem na vnější situaci je plán rozpočtu VUT ve střednědobém výhledu 
pro rok 2021 navrhován konzervativně s tím, že základem je konsolidovaný rozpočet 2020, pro rok 
2021 rozpočet předpokládá  růst osobních nákladů o cca 2% (se zohledněním předpokládaného 
navýšení tarifů, kdy některá HS F/S uplatní, alespoň částečně "nenulovou variantu") a cca adekvátní 
snížení ostatních nákladů, mírné snížení výnosů zejména v HČ - doplňkové činnosti o cca 25mKč. 
Pro rok 2022 je předpokládán rozpočet již ve stejné výši jako 2021 s tím, že s ohledem na vnější 
situaci nelze očekávat, že by rozpočet VVŠ obecně mohl být výrazněji navyšován Střednědobý vý-
hled 2021-2022 je obsažen v Sheetu 2021-22.  

Na základě projednání v EKAS dne 9.6.2020 bude podána rovněž informace o postupu ve věci 
dosud projednávaných témat v Rozpočtu 2020 

1.  Rozpočet normativních a centralizovaných zdrojů VUT 2020. V rámci očekávaných jednání o roz-
dělení, resp. přidělení normativních prostředků zbývá dořešit: 

 Navýšení +11mKč pro CVIS. Podle vyjádření ředitele CVIS bude na pondělní poradu ve-
dení 14.9. 2020 předložen požadovaný soupis projektů. 

 Rozdělení 5mKč motivační složky IP. Podle vyjádření prorektora pro VaV nejsou ještě k dis-
pozici data z RVVI – viz komentář prorektora uvedený v e-mailu.  

Výše uvedené dokumenty byly projednány na zasedání EK AS VUT, které se konalo v pátek 11. 9. 
2020 za účasti kvestora Janíčka, rektor Štěpánek se musel z jednání EK omluvit z důvodu konání 
Vědecké rady VUT.  

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela na dnešním zasedání informoval o jednání EK AS VUT kona-
ném dne 11. 9. 2020 a sdělil, že EK AS VUT nemá námitek ke zkrácení předkládací lhůty k projed-
nání předložených dokumentů a po diskusi přijala níže vedené usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 11. 9. 2020: 
EK AS VUT v návaznosti na usnesení AS VUT projednala postup přípravy podkladů k rozdělení 
cíleně alokované rezervy CP na základě seznamu realizovaných a připravovaných projektů CVISu 
a dat k Motivačnímu fondu IP M1. EK AS VUT bere na vědomí, že k rozdělení této rezervy bude pro 
říjnové jednání AS VUT předložen Dodatek rozpočtu VUT.  
EK AS VUT v návaznosti na uvedené skutečnosti projednala Konsolidovaný rozpočet VUT pro rok 
2020 zahrnující data z rozpočtů fakult, VŠ ústavů a dalších součástí a navazující Střednědobý výhled 
2021-2022 a doporučuje je AS VUT ke schválení. 
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Předseda AS VUT doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženým dokumen-
tům nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hla-
sování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
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Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Konsolidovaného Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020 a Střednědobého výhledu VUT 
2021–22. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje Konsolidovaný Rozpočet VUT v Brně na r. 2020 a Střednědobý 
výhled VUT na roky 2021–22. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

 Seznam Dlouhodobých projektů CVIS 2017–2022 
 
Akademický senát VUT na svém zasedání dne 25. 6. 2020 v návaznosti na usnesení EK AS VUT č. 
4 ze dne 24. 6. 2020 (jednání EK konané v rámci výjezdního zasedání AS VUT) přijal usnesení AS 
VUT UAS 12 ze dne 25. 6. 2020 (viz zápis z minulého zasedání AS VUT) týkající se požadavku na 
CVIS předložit vedení VUT a AS VUT přehled realizovaných projektů a činnosti za roky působení 
současného AS VUT 2017–2020 a přehled plánovaných (včetně již zahájených) projektů na roky 
2020–2022.  

Ředitel CVIS Ing. Marušinec, který se zúčastnil výjezdního zasedání AS VUT zpracoval Seznam 
Dlouhodobých projektů CVIS 2017–2022, který prorektor Hruška po jeho projednání ve vedení VUT 
dne 14. 9. 2020 ihned předložil AS – dokument byl bezprostředně rozeslán všem členům AS VUT.  

Komentář k předloženému seznamu projektů na dnešním zasedání AS přednesl Ing. Marušinec. 
Následovala diskuse účastníků zasedání AS VUT. Předseda EK RNDr. Popela zrekapituloval, že 
diskuse týkající se rozpočtu CVIS na r. 2020 se uskutečnila na výjezdním zasedání AS VUT 24. 6., 
Ing. Marušinec k výše uvedenému usnesení AS VUT neměl připomínky. Jednání EK AS VUT dne 
11. 9. 2020 bylo dopředu avizováno, ale Seznam projektů CVIS byl předložen až v pondělí 14. 9. 
2020, takže na EK AS VUT konané dne 11. 9. 2020 nemohl být projednán.  

Prof. Hruška požádal o projednání předloženého návrhu seznamu projektů CVIS a následné schvá-
lení navýšení rozpočtu CVIS na dnešním zasedání AS VUT; dále uvedl, že nemůže souhlasit s tím, 
že CVIS nebude mít do října schválený rozpočet na r. 2020, neboť to může způsobit problémy s ne-
dostatkem finančních prostředků, které CVIS v průběhu r. 2020 čerpá, a bude muset buďto začít 
propouštět své zaměstnance, anebo bude čerpat finance, které nebude mít schváleny. Dle jeho 
názoru dlouhodobé neschválení rozpočtu CVIS (tj. finance na informační technologie a informační 
systémy VUT) může působit velmi negativně. Rektor Štěpánek konstatoval, že vedení VUT obdrželo 
požadovaný Soupis projektů CVIS až včera, neprodleně jej uvolnilo a předalo AS VUT. Činnost CVIS 
se významným způsobem zlepšila v tom, že ve větší míře plní úkoly dle požadavku vedení VUT. 
Předseda AS Hanáček zrekapituloval, že z výše uvedené diskuse vyplývá, že existují dvě možné 
varianty – projednat seznam projektů a současně schválit navýšení rozpočtu CVIS dnes anebo až 
na příštím zasedání AS VUT. Doc. Steinbauer konstatoval, že výše uvedené usnesení, ze kterého 
vyplývá předložení soupisu projektů CVIS, bylo přijato již na červnovém zasedání AS VUT. RNDr. 
Popela sdělil, že dle jeho názoru má být v této souvislosti předložen dodatek k rozpočtu VUT na r. 
2020 zahrnující kromě navýšení rozpočtu CVIS také problematiku VaV. Včera předložený dokument 
si členové EK / AS VUT neměli čas vůbec prostudovat. Kdyby bylo možné projednat Soupis projektů 
CVIS na EK AS VUT dne 11. 9. 2020, bylo by snad možné projednat navýšení rozpočtu CVIS již na 
dnešním zasedání AS VUT. Navrhuje proto další jednání EK AS VUT co nejdříve. Pokud bude CVIS 
žádat o dřívější jednání, bude muset být svoláno mimořádné zasedání AS VUT. Ing. Marušinec 
navrhl, že by bylo dobré, kdyby měl CVIS zatím alespoň garanci, že může čerpat 100 % finančních 
prostředků z loňského rozpočtu. Prorektor Hruška sdělil, že dle jeho názoru není vhodné diskutovat 
každou položku předloženého návrhu rozpočtu, ale globálně diskutovat o koncepci budoucích čin-
ností. RNDr. Popela doporučil konat mimořádné zasedání AS VUT za týden, na kterém bude moci 
být dořešena kromě dodatku k rozpočtu VUT i problematika legislativy související s distančním 
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jednáním AS a s listopadovými volbami do AS VUT. Rektor Štěpánek vyjádřil lítost, že vznikla tak 
napjatá atmosféra, a proto se dohodli s kvestorem Janíčkem na způsobu, který předpokládají, že 
bude akceptovatelný. Kvestor Janíček krátce informoval, že MŠMT doposud nezaslalo VŠ 10 % 
rozpočtu na vypořádání na konci roku. Na MŠMT probíhá diskuse, zda přistoupí k redukčním opat-
řením, ale možnost, že k redukci ze strany MŠMT dojde, je malá. Proto se s rektorem Štěpánkem 
dohodli, že prozatím pokryjí částku týkající se navýšení rozpočtu CVIS z rezervy VUT, kterou lze 
garantovat. Členové AS VUT s tímto návrhem rektora Štěpánka souhlasili a po krátké diskusi hlaso-
vali o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT v návaznosti na usnesení AS VUT projednal postup přípravy podkladů k roz-
dělení cíleně alokované rezervy CP na základě seznamu realizovaných a připravovaných projektů 
CVISu a dat k Motivačnímu fondu IP M1. AS VUT bere na vědomí, že k rozdělení této rezervy budou 
pro další jednání AS VUT předloženy Dodatky k rozpočtu VUT.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT bere na vědomí návrh vedení VUT umožnit CVIS s ohledem na plánované 
úkoly a předpokládané schvalování rozpočtu čerpání do doby schválení rozpočtu měsíčně ve výši 
1/12 ze sta procent rozpočtu CVIS v r. 2019.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Rektor Štěpánek na závěr poděkoval za společné odsouhlasení kompromisního řešení.  
 
 

 Strategický záměr VUT v Brně pro rok 2021+; Strategie VUT 2030  
– informace rektora Štěpánka 

 
Rektor Štěpánek krátce informoval o postupu přípravy Strategického záměru VUT v Brně pro r. 
2021+ a o přípravě Strategie VUT 2030. Na výjezdním zasedání vedení VUT bylo projednáváno 
zejména: Vyhodnocení DZ 2016-20; Strategie 2030 F/S; Strategie VUT 2030; Strategický záměr 
21+. Koncepcí je nejprve formulovat cíle a současně nastavit měřitelné indikátory.  
 
 

 Dokumenty HR Award 
 
Kvestor Janíček předložil AS VUT z pověření rektora Štěpánka kompletní sadu dokumentů k HR 
Award, včetně prezentace kvestora – dokumenty byly rozeslány všem členům AS VUT e-mailem 
dne 8. 9. 2020.   

Na dnešním zasedání AS VUT přednesl kvestor Janíček podrobný komentář a promítl prezentaci 
o závěrech HR Award s uvedením finálních dokumentů, které byly vytvořeny a předloženy k projed-
nání v samosprávných orgánech, tj. kromě AS VUT i ve Vědecké radě VUT, dále byly projednány 
v kolegiu rektora a budou projednány na kolegiích děkanů a ředitelů F/S.  Děkani a ředitelé F/S ob-
drží e-mailem finální verzi dokumentů, včetně prezentace, kterou mohou využít k projednání na 
svých poradách. Dokument je nutné projednat nejpozději v termínu do 30. 9. 2020, termín odeslání 
na EK je nejpozději do 31. 10. 2020 podle harmonogramu.  

Po skončení prezentace kvestora Janíčka vznesl předseda AS VUT Hanáček dotaz, zda mají čle-
nové AS VUT k předloženým dokumentům nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky ne-
byly vzneseny, bylo ihned přistoupeno k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 8: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání dokumentů týkajících se HR Award.  
Hlasování: pro 18 – hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Návrh usnesení AS č. 9: 
Akademický senát VUT projednal a bere na vědomí dokumenty týkající se HR Award bez připomí-
nek.  
Hlasování: pro 18 – hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

 Majetkoprávní záležitosti týkající se společnosti Flowmon Technologies 
 
Kancléř Gregorek v návaznosti na pokyn rektora Štěpánka předložil AS VUT podklad pro zasedání 
AS VUT týkající se převodu obchodního podílu, který se připravuje ve společnosti Flowmon Tech-
nologies (VUT má minoritní podíl ve výši 4 %). Materiály byly rozeslány všem členům AS VUT e-
mailem dne 10. 9. 2020. Součástí předloženého návrhu bylo jeho podrobné zdůvodnění, e-mailem 
dne 11. 9. 2020 byli členové AS VUT upozorněni, že se jedná o velmi důvěrné materiály.  

Dle komentáře kancléře VUT Mgr. Gregorka vedoucí Právního odboru Rektorátu VUT Mgr. Sobotka 
představenstvu společnosti vysvětlil náležitosti projednávání této záležitosti na univerzitě (vyjádření 
AS VUT a následné schválení Správní radou VUT) a vzhledem k urgentnosti celé věci rektor Štěpá-
nek požádal o projednání návrhu na dnešním zasedání AS VUT.  

Kvestor Janíček na dnešním zasedání krátce shrnul informace k předloženému návrhu a konstato-
val, že společnost se chová ve vztahu k VUT velmi transparentně. Jde o jeden z případů, kdy lze 
společnost označit za velmi úspěšnou spin-off firmu na VUT. Proto vedení VUT doporučuje přistoupit 
na podmínky prodeje ve vztahu k nabízené částce. Tato částka se stále vyvíjí a je uvedena hranice, 
pod kterou VUT nepůjde. Předseda EK RNDr. Popela sdělil, že na EK dne 11. 9. 2020 proběhla 
krátká diskuse, kde bylo zdůrazněno, že se jedná o velmi důvěrné materiály určené pouze pro členy 
AS VUT, kteří s nimi mají nakládat tak, aby nedošlo k poškození zájmu VUT. Členové EK AS VUT 
neměli námitky k požadavku na zkrácení předkládací lhůty a projednání tohoto návrhu na dnešním 
zasedání AS VUT, které neohrožuje ekonomické zájmy VUT.   

Doc. Hanáček na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženým doku-
mentům nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno 
k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 10: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání dokumentů týkajících se převodu obchodního podílu VUT v obchodní společnosti 
FLOWMON.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke  

a) vzdání se předkupního práva a současně s  
b) uzavřením smlouvy o převodu akcií VUT obchodní společnosti Flowmon Networks a.s., 

IČ: 27730450, Sochorova 3232/34, Žabovřesky, 616 00 Brno nabyvateli, kterým je společ-
nost Kemp Technologies, Inc., 989 6th Avenue 16th Floor New York, NY 10018 United Sta-
tes.  

Převod akcií bude úplatný a prodejní cena za akcie VUT bude v souladu s předloženým návrhem 
AS VUT dne 11. 9. 2020. O výsledku této transakce bude AS VUT informován.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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 Další ekonomické záležitosti 
 

o Kvestor Janíček sdělil, že Mzdový řád VUT byl zaslán v průběhu prázdnin nejprve ke konzul-
taci na MŠMT, oficiálně byl poté zaslán na MŠMT k registraci s minimálními úpravami, došlo 
k vypořádání všech připomínek. Očekávaná účinnost předpisu je od 1. 10. 2020. Kvestor po-
žádal o přípravu na implementaci, kdy je možné využít konzultace s vedoucím Personálního 
odboru Re. Bude potřebné na F/S i na VUT zvážit rovněž poslední judikáty Ústavního soudu 
ve věci rozdílů mezd u jednoho zaměstnavatele. 

o Rektor Štěpánek sdělil, že bude svolána pracovní komise týkající se dalšího jednání o návrhu 
ve věci problematiky odkupu VTP, a. s.  

 
 

9. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 

 Náměty na změny Volebního řádu AS VUT a Jednacího řádu AS VUT 
 Podrobné organizační pokyny pro volby zástupců VŠ ústavů a dalších součástí VUT 

do AS VUT pro funkční období listopad 2020 až listopad 2023 
 
Předseda AS VUT doc. Hanáček úvodem sdělil, že v návaznosti na závěry diskuse z minulého za-
sedání AS konaného v rámci výjezdního zasedání AS VUT dne 25. 6. 2020 ve Valči týkající se 
nutnosti schválit návrh Podrobných organizačních pokynů pro volby zástupců VŠ ústavů a dalších 
součástí VUT do AS VUT v elektronické formě, se v průběhu prázdnin uskutečnilo společné jednání 
zástupců CVIS, Právního odboru Rektorátu, VŠ ústavů a zástupců AS VUT. Zástupci AS VUT v pra-
covní skupině vzali na vědomí, že vzhledem ke stávajícímu znění Volebního řádu AS VUT (dále VŘ 
AS VUT) nebudou dle vyjádření PrO Rektorátu elektronické volby bohužel možné. Následně podali 
zástupci VŠ ústavů a dalších součástí VUT v AS VUT žádost, aby byly AS VUT předloženy ke schvá-
lení výše uvedené podrobné organizační pokyny i pro elektronické volby. Rektor Štěpánek přislíbil, 
že pověří PrO Rektorátu, aby připravil novelu VŘ AS VUT, která umožní v listopadu elektronické 
volby do AS VUT. Na základě toho byla dopracována verze podrobných organizačních pokynů pro 
VŠ ústavy a další součásti VUT pro elektronické volby do AS VUT a členové AS VUT obdrželi e-
mailem obě verze návrhů „Podrobných organizačních pokynů…“, jak pro volby klasické, tak pro 
volby elektronické (rozeslány členům AS e-mailem dne 7. 9. 2020), včetně písemného vyjádření 
vedoucího PrO Rektorátu Mgr. Sobotky.  

S blížícím se dnešním zasedáním AS VUT se uskutečnila e-mailová diskuse členů AS VUT (Ing. 
Kruljacová, doc. Hanáček, RNDr. Popela). Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová dne 10. 9. 2020 
rozeslala námět na změnu Jednacího řádu AS VUT týkající se možnosti distančního jednání AS 
VUT – dle pokynu doc. Hanáčka byl její návrh bezprostředně rozeslán všem členům AS VUT. Ing. 
Kruljacová ve svém e-mailu uvedla, že SK AS by chtěla požádat o změnu v Jednacím řádu AS VUT, 
která by umožňovala distanční jednání AS VUT pro případ, kdyby to bylo nezbytně nutné. Univerzity 
měly dostatek času se v průběhu prázdnin připravit na možnou zhoršenou epidemiologickou situaci 
pandemie koronaviru Covid-19, VUT zatím o tuto změnu Jednacího řádu AS VUT umožňující 
distanční jednání nepožádalo. Dle informací z MŠMT náměstek Doleček ve svém dopise z 8. 9. 
2020 doporučil k realizaci jednání vícečlenných akademických orgánů využívat dálkový přístup. Po-
kud VŠ budou mít zájem o úpravu svých vnitřních předpisů v tomto smyslu, v případě potřeby rychlé 
registrace takovýchto změn se mohou obracet na ředitelku odboru vysokých škol při MŠMT.  

Na včerejším jednání vedení VUT rektor Štěpánek požádal, aby se dnešního zasedání zúčastnil 
vedoucí PrO Rektorátu Mgr. Sobotka, kterého doc. Hanáček úvodem přivítal na dnešním zasedání 
a požádal jej o vyjádření. Mgr. Sobotka sdělil, že k pokynům pro klasické volby nemá připomínky, 
pokyny s elektronickou volbou ale opět naráží na to, že samotný vnitřní předpis, tj. VŘ AS VUT tuto 
variantu nezná a nelze ji zavádět toliko pokyny, je třeba úprava VŘ AS VUT. Ta bohužel neproběhla, 
proto je toho názoru, že do AS VUT nelze volit elektronicky. Logicky tedy, pokyny, které tuto formu 
volby obsahují, jsou dle jeho názoru v rozporu s VŘ AS VUT. Doplnění VŘ AS VUT ve smyslu mož-
nosti elektronických voleb do AS VUT lze provést drobnou změnou textu, doplnění Jednacího řádu 
AS VUT týkající se možnosti distančního jednání bude náročnější, ale je možné ji připravit v řádu 
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několika dnů. Bez tohoto doplnění není možné distanční jednání AS VUT v tomto okamžiku usku-
tečnit, protože není splněna zákonná podmínka omezení přítomnosti studentů na VŠ. Rektor Ště-
pánek sdělil, že MŠMT se vyjádřilo, že bude postupovat velmi vstřícně a co nejdříve změnu vnitřního 
předpisu týkající se možnosti dálkového jednání AS vysokým školám zaregistruje.  

Následně se uskutečnila diskuse týkající se uskutečnění elektronických voleb a distančních jednání 
AS VUT vzhledem ke zhoršující se situaci v oblasti pandemie koronaviru Covid-19; v diskusi vystou-
pili zejména RNDr. Popela, Ing. Maxera, Mgr. Sobotka, Mgr. Musilová a rektor Štěpánek. Většina 
diskutujících se shodla na tom, že je třeba co nejrychleji schválit výše diskutované úpravy VŘ AS 
VUT a JŘ AS VUT a zaslat je MŠMT k registraci. Následně členové AS VUT diskutovali o dalších 
termínech zasedání AS VUT, na kterých by mohly být dodatky k výše uvedeným vnitřním předpisům 
VUT schváleny. Současně bylo doporučeno obdobné změny analogicky provést i ve vnitřních před-
pisech fakult, neboť na většině fakult VUT probíhají volby do fakultních akademických senátů, které 
mají stejné funkční období jako AS VUT, souběžně s volbami do AS VUT. V závěru diskuse byly 
navrženy dva další vložené termíny zasedání AS VUT – úterý 29. 9. a pátek 2. 10. 2020, na který 
bude možné dodatky vnitřních předpisů VUT a fakult týkající se elektronických voleb a distančního 
jednání akademického senátu schválit. Mgr. Sobotka sdělil, že připraví návrhy změn obou vnitřních 
předpisů VUT do pátku 18. 9. 2020 a navrhuje tyto změny pro informaci zaslat AS fakult s tím, že 
mají zvážit předložení dodatků fakultních vnitřních předpisů podle těchto vzorů. Mgr. Musilová sdě-
lila, že organizační pokyny pro volby zástupců VŠ ústavů a dalších součástí VUT do AS VUT musí 
být schváleny nejpozději do 2. 10. 2020 a dále upozornila, že dle článku 10 odst. 3 VŘ AS VUT 
akademické senáty fakult vydávají podrobné organizační pokyny pro volby do AS VUT také 30 dnů 
před konáním voleb. Doc. Hanáček požádal předsedkyni LK AS VUT, aby připravila návrh dopisu 
předsedům AS všech fakult VUT s výzvou k předložení dodatků vnitřních předpisů fakult týkajících 
se distančního jednání akademického senátu a elektronických voleb dle vzoru zpracovaného PrO 
Re pro úpravu VŘ AS VUT a JŘ AS VUT. 

Mgr. Sobotka dále doporučil, aby další náměty na změny JŘ AS VUT podali členové AS VUT až po 
schválení výše uvedených dvou dodatků a jejich registraci na MŠMT, aby nenastalo prodlení z dů-
vodu případných námitek MŠMT k nějaké další navrhované změně. RNDr. Popela připomněl poža-
davek na doplnění JŘ AS VUT, který podali zástupci VŠ ústavů v AS VUT na zavedení statutu stá-
lého hosta účastného na jednáních AS VUT. Jednalo by se o osobu z VŠ ústavu, za který nebyl ve 
volbách do AS VUT zvolen zástupce. Toto bylo již v minulosti v AS VUT diskutováno.  

Na závěr Mgr. Musilová sdělila předběžný časový plán dalších činností:  

o Pátek 18. 9. 2020 - zveřejnění návrhů dodatků VŘ AS VUT a JŘ AS VUT 
o Úterý 29. 9. 2020 – schválení dodatků VŘ AS VUT a JŘ AS VUT a podrobných organizačních 

pokynů pro volby zástupců VŠ ústavů a dalších součástí VUT do AS VUT – na zasedání AS 
VUT 

o Pátek 2. 10. 2020 – schválení předložených návrhů dodatků vnitřních předpisů fakult týkají-
cích se distančního jednání akademického senátu a elektronických voleb – na zasedání AS 
VUT  

o Úterý 13. 10. 2020 – schválení dalších předložených návrhů dodatků vnitřních předpisů VUT 
– na zasedání AS VUT 

 
 

10. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 

 Žádost o prodloužení akreditace studijního programu CEITEC VUT v Brně  
„Pokročilé materiály a nanovědy“ 

 
Žádost o prodloužení stávající akreditace studijního programu CEITEC VUT v Brně „Pokročilé ma-
teriály a nanovědy“ předložil v zastoupení rektora Štěpánka prorektor Doupovec – rozeslána všem 
členům AS VUT e-mailem dne 25. 5. 2020. Základní informace k žádosti o akreditaci studijního pro-
gramu CEITEC VUT v Brně zaslal v průvodním e-mailu zástupce ředitele CEITEC pro vědu a stu-
dium prof. Chmelík. Základní údaje: 
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- Standardní doba studia 4 roky, forma studia prezenční a kombinovaná, jazyk výuky český a anglický. Pro-
gramy jsou určeny k uskutečňování na VUT s podílem CEITEC VUT. 
- Jde de facto o prodloužení akreditace stávajícího studijního programu s jedinými dvěma podstatnými změ-
nami: dva obory původního programu byly sloučeny (nyní bez specializace), program byl původně uskuteč-
ňován společně s MU, nově už tomu tak nebude (jde rozhodnutí MU související s odchodem technologic-
kých skupin PřF MU z výzkumných programů CEITEC VUT). 
- Jako druhé školicí pracoviště zůstává ÚFM AV ČR (návrh dílčí smlouvy doplňující smlouvu VUT s AV ČR 
byl předjednán mezi CEITEC VUT a ÚFM, nyní čeká na vyjádření právního odboru rektorátu je přiložen 
v souborech žádostí). 
- Přiložen je také návrh nového Jednacího řádu oborové rady (současný řád platí pro společnou oborovou 
radu s MU a řeší zastoupení členů z MU).  
- Žádost byla schválena Vědeckou radou CEITEC VUT, přípravu žádosti o akreditaci projednala Koordinační 
rada CEITEC VUT (děkani FSI, FEKT, FCH, prorektor pro vědu, zástupci CEITEC VUT). Nepočítá se s pod-
statným zvýšením počtu studentů oproti současnému stavu (jsou obsazeny všechny ročníky, přibývá obha-
job), je však možné jeho mírné zvýšení v příštích cca 3 letech, které jde na vrub vzniku nových skupin v po-
sledních letech). 

Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer na dnešním zasedání AS sdělil, že vzhledem k tomu, že se 
jedná o prodloužení akreditace stávajícího studijního programu CEITEC, lze předpokládat, že PK 
AS VUT nemá k předloženému materiálu žádné připomínky.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu připo-
mínky. Vzhledem k tomu, že žádné připomínky nebyly vzneseny, bylo ihned přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT projednal předloženou žádost o prodloužení stávající akreditace studijního 
programu CEITEC VUT v Brně „Pokročilé materiály a nanovědy“ a nemá k ní připomínek.   
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

11. VÝROČNÍ ZPRÁVY CESA O ČINNOSTI A O HOSPODAŘENÍ ZA R. 2019 
 
Výroční zprávy CESA o činnosti a o hospodaření za r. 2019 byly rozeslány všem členům AS VUT e-
mailem dne 19. 6. 2020. Výroční zprávy EK AS VUT ekonomická komise AS VUT z časových dů-
vodů neprojednala.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k výše uvedenému dokumentu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedeného návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT projednal předložené Výroční zprávy CESA o činnosti a o hospodaření za 
r. 2019 a nemá k nim připomínek.   
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

12. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 

 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

Předseda KTČ AS VUT Ing. Bradáč sdělil, že nemá žádné nové informace. 
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13. RŮZNÉ  
 

 Ustavení Rady vysokých škol pro nové funkční období 2021 až 2023 
Doc. Hanáček informoval členy AS VUT, že obdržel od předsedy Rady vysokých škol dopis 
týkající se ustavení nové RVŠ pro funkční období 2021-2023. Doc. Hanáček zašle předse-
dům AS všech fakult VUT dopis s výzvou o zaslání návrhů na delegování zástupců fakult 
VUT do Sněmu RVŠ – deleguje AS VUT na základě návrhů AS fakult.  

 Ing. arch. Galeová navrhla schválit nového člena v AS VUT z FA doc. Boháče do legislativní 
komise a do komise pro tvůrčí činnost AS VUT. AS VUT dále hlasoval o schválení níže uve-
deného usnesení.  
Návrh usnesení AS č. 14:  
Akademický senát VUT schvaluje doc. Boháče do funkce člena legislativní komise AS VUT 
a komise pro tvůrčí činnost AS VUT. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

 Aktualizace termínů zasedání AS VUT po prázdninách 

Předseda AS VUT doc. Hanáček na základě závěrů z dnešního zasedání AS VUT podal 
návrh na schválení nových termínů zasedání AS VUT – viz níže uvedené usnesení.   
Návrh usnesení AS č. 15:  
Akademický senát VUT schvaluje následující termíny zasedání AS VUT:  

- 29. 9. 2020 (9:30–12:00), 2. 10. 2020 (9:00–13:00), 13. 10. 2020, 10. 11. 2020. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
Na závěr doc. Hanáček poděkoval všem účastníků zasedání AS VUT za dnešní účast, které si cení 
zejména z důvodu zcela nepříznivé situace týkající se pandemie koronaviru COVID-19 a ukončil 
zasedání.   
 
 

   
 
 
 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 6/2020 DNE 15. 9. 2020 
 
 

UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory Ing. Galeovou a PaedDr. Slezáčka.   
 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje výše uvedený program dnešního zasedání AS VUT.  
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis z jednání AS VUT č. 5/2020 ze dne 25. 6. 2020. 
 
UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Konsolidovaného Rozpočtu VUT v Brně na r. 2020 a Střednědobého výhledu VUT 
2021–22. 
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje Konsolidovaný Rozpočet VUT v Brně na r. 2020 a Střednědobý 
výhled VUT na roky 2021–22. 
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UAS 6 
Akademický senát VUT v návaznosti na usnesení AS VUT projednal postup přípravy podkladů k roz-
dělení cíleně alokované rezervy CP na základě seznamu realizovaných a připravovaných projektů 
CVISu a dat k Motivačnímu fondu IP M1. AS VUT bere na vědomí, že k rozdělení této rezervy budou 
pro další jednání AS VUT předloženy Dodatky k rozpočtu VUT.  
 
UAS 7 
Akademický senát VUT bere na vědomí návrh vedení VUT umožnit CVIS s ohledem na plánované 
úkoly a předpokládané schvalování rozpočtu čerpání do doby schválení rozpočtu měsíčně ve výši 
1/12 ze sta procent rozpočtu CVIS v r. 2019.  
 
UAS 8 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání dokumentů týkajících se HR Award.  
 
UAS 9 
Akademický senát VUT projednal a bere na vědomí dokumenty týkající se HR Award bez připomí-
nek.  
 
UAS 10 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání dokumentů týkajících se převodu obchodního podílu VUT v obchodní společnosti 
FLOWMON.  
 
UAS 11 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke  

c) vzdání se předkupního práva a současně s  
d) uzavřením smlouvy o převodu akcií VUT obchodní společnosti Flowmon Networks a.s., 

IČ: 27730450, Sochorova 3232/34, Žabovřesky, 616 00 Brno nabyvateli, kterým je společ-
nost Kemp Technologies, Inc., 989 6th Avenue 16th Floor New York, NY 10018 United Sta-
tes.  

Převod akcií bude úplatný a prodejní cena za akcie VUT bude v souladu s předloženým návrhem 
AS VUT dne 11. 9. 2020. O výsledku této transakce bude AS VUT informován.  
 
UAS 12 
Akademický senát VUT projednal předloženou žádost o prodloužení stávající akreditace studijního 
programu CEITEC VUT v Brně „Pokročilé materiály a nanovědy“ a nemá k ní připomínek.   
 
UAS 13 
Akademický senát VUT projednal předložené Výroční zprávy CESA o činnosti a o hospodaření za 
r. 2019 a nemá k nim připomínek.   
 
UAS 14 
Akademický senát VUT schvaluje doc. Boháče do funkce člena legislativní komise AS VUT a ko-
mise pro tvůrčí činnost AS VUT. 
 
UAS 15 
Akademický senát VUT schvaluje následující termíny zasedání AS VUT:  

- 29. 9. 2020 (9:30–12:00), 2. 10. 2020 (9:00–13:00), 13. 10. 2020, 10. 11. 2020. 
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TERMÍN PŘÍŠTÍHO ZASEDÁNÍ 

Příští zasedání AS VUT se bude konat 29. 9. 2020 v 9:30 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

(případně v rámci videokonference MICROSOFT Teams). 

 
 
 
 
 
Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
předseda AS VUT v Brně 

 

 

Zapsala: Jarmila Cardová 


